

KOMISIJA

KOMISIJAS LĒMUMS

(2004. gada 22. decembris),

ar ko pielāgo korekcijas koeficientus, ko no 2004. gada 1. februāra, 1. marta, 1. aprīļa, 1. maija un 1. jūnija piemēro trešās valstīs strādājošu Eiropas Kopienas ierēdņu, līgumdarbinieku un pagaidu darbinieku atalgojumam, kā arī atalgojumam atsevišķiem ierēdņiem, kuri paliek amatā desmit jaunajās dalībvalstīs uz laiku ne ilgāku par piecpadsmit mēnešiem pēc to pievienošanās ES

(2004/929/EK)

EIROPAS KOPIENU KOMISIJA,

ņemot vērā Eiropas Kopienas dibināšanas līgumu,

ņemot vērā Eiropas Kopienas Civildienesta noteikumus un Kopienas pārējo darbinieku nodarbināšanas kārtību, ko nosaka Regula (EEK, Euratom, EOTK) Nr. 259/68⁽¹⁾, un jo īpaši tās X pielikuma 13. panta otro daļu,

ņemot vērā desmit jauno dalībvalstu Pievienošanās līgumu, un jo īpaši tā 33. panta 4. punktu,

tā kā:

- (1) Ar Padomes Regulu (EK, Euratom) Nr. 1785/2004⁽²⁾, ievērojot iepriekšējo Civildienesta noteikumu X pielikuma 13. panta pirmo daļu, pēdējo reizi tika noteikti korekcijas koeficienti, kuri no 2004. gada 1. janvāra jāpiemēro trešās valstīs strādājošu Eiropas Kopienas ierēdņu atalgojumam, ko maksā tās valsts valūtā, kurā šī persona strādā.
- (2) Saskaņā ar Civildienesta noteikumu X pielikuma 13. panta otro daļu no 2004. gada 1. februāra, 1. marta, 1. aprīļa, 1. maija un 1. jūnija jāpielāgo daži korekcijas koeficienti tiem gadījumiem, kuros pēc Komisijas rīcībā esošajiem statistikas datiem dzīves dārdzība, ko aprēķina pēc attiecīga korekcijas koeficienta un valūtas maiņas kursa, dažās trešās valstīs izrādījusies par 5 % augstāka

nekā iepriekšējā koeficientu noteikšanas vai pielāgošanas reizē,

IR PIEŅĒMUSI ŠO LĒMUMU.

Vienīgais pants

Korekcijas koeficienti, ko no 2004. gada 1. februāra, 1. marta, 1. aprīļa, 1. maija un 1. jūnija piemēro trešās valstīs strādājošu Eiropas Kopienas amatpersonu, līgumdarbinieku un pagaidu darbinieku atalgojumam, kā arī atalgojumam atsevišķām amatpersonām, kas paliek amatā desmit jaunajās dalībvalstīs uz laiku ne ilgāku par piecpadsmit mēnešiem pēc pievienošanās, un ko izmaksā darba vietas valūtā, tiek pielāgoti tā, kā tas norādīts pielikumā.

Atalgojuma aprēķināšanā piemērotos valūtas maiņas kursus nosaka saskaņā ar Finanšu regulas izpildes noteikumiem un tie atbilst valūtas maiņas kursam, kas bijis spēkā šā panta pirmajā nodaļā minētajā datumā.

Briselē, 2004. gada 22. decembrī

Komisijas vārdā —

Komisijas locekle

Benita FERRERO-WALDNER

⁽¹⁾ OV L 56, 4.3.1968., 1. lpp. Regulā jaunākie grozījumi izdarīti ar Regulu (EK, Euratom) Nr. 857/2004 (OV L 161, 30.4.2004., 11. lpp.).

⁽²⁾ OV L 317, 16.10.2004., 1. lpp.

PIELIKUMS

Darba vietas	Korekcijas koeficienti 2004. gada februāris
Dominikas Republika	33,1
Surinama	49,3
Zimbabve	31,9

Darba vietas	Korekcijas koeficienti 2004. gada marts
Dominikas Republika	38,9
Zimbabve	33,5

Darba vietas	Korekcijas koeficienti 2004. gada aprīlis
Dominikas Republika	43,8
Sjerraleone	65,6
Zimbabve	38,7

Darba vietas	Korekcijas koeficienti 2004. gada maijs
Gruzija	87,4
Malāvija	71,6
Dominikas Republika	48,6
Zimbabve	42,9

Darba vietas	Korekcijas koeficienti 2004. gada jūnijs
Kazahstāna	94,0
Dominikas Republika	46,4
Sjerraleone	71,0
Zimbabve	44,7